
 

 

Til Folketinget – Miljø- og Fødeudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 731 af 25. marts 2020 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Merete Godvin Jensen 
  

4. april 2020 
J.nr. 2020 - 3394 

 

Miljø- og Fødevareudvalget 2019-20
MOF Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 731 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor mange svineeksportvirksomheder der findes i Danmark, og 

hvor mange af disse der har haft overskud i årene 2015-2020 og dermed er blevet pålignet 

selskabsskat, jf. svar på MOF alm. del – spørgsmål 683? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at udsøge antallet af svineeksportvirksomheder i Danmark i 

Skatteministeriets systemer og dermed opgøre, i hvilket omfang de har haft overskud og 

har betalt selskabsskat. Det skal ses i lyset af, at virksomhederne generelt ikke skal afgive 

oplysninger om deres eksportforhold i forbindelse med indrapportering af deres selskabs-

skattepligtige indkomst.  

 


